

Sally K

Verführerisch, kokett, lebendig und zurückhaltend - die schönen Frauen in Sally Ks Gemälden tauchen durch Kronen aus Fauna und verspielte Pinselstriche auf. Ihr Stil verbindet Merkmale des abstrakten Expressionismus mit Realismus und Porträtmalerei, um die Komplexität der "Sinnlichkeit, Unabhängigkeit und des Selbstbewusstseins, die man in starken Frauen sieht", zu vermitteln, wie sie beschreibt.



Sally K. besuchte das College in Beirut, wo sie einen BA-Abschluss in Bildender Kunst mit Auszeichnung an der Libanesisch-Amerikanischen Universität von Beirut abschloss. Im 2013 zog sie zurück in die Vereinigten Staaten und liess sich in Kalifornien nieder.



Die Frauenporträts in Sally Ks Werk sind sehr persönlich. "Die Frauen, die ich male, sind eine Erweiterung von mir, von dem, was ich fühle, wie ich meine Umgebung verarbeite, meine Gedanken, meine Wut, meine Freuden". Sie strebt danach, wie die Frauen in ihrem Werk zu sein. "Sie repräsentieren das, was mich an anderen Frauen fasziniert, die Eigenschaften, die ich bewundere, und die Stärken, die ich anstrebe."

Sally K lässt sich von Fotografie, Popkultur und Mode inspirieren, aber auch von Künstlern wie Willem de Kooning, Jackson Pollock und Gustav Klimt. Ihre hoch angesehenen Gemälde wurden von namhaften Persönlichkeiten wie Jesse McCartney und Kelly Clarkson gesammelt. Ihre Bilder wurden auch in Gruppen- und Einzelausstellungen in Beirut, Dubai, Italien und Los Angeles gezeigt.

AUSSTELLUNGEN

- 2021 Affordable Art Fair New York, NY
 Artspace Warehouse, Los Angeles, CA
- 2020 LA Art Show, CA
 Art Palm Springs, CA
 Artspace Warehouse, Los Angeles, CA 2019
 Affordable Art Fair, Hong Kong
 Affordable Art Fair New York, NY
- 2018 Artspace Warehouse, Los Angeles, CA
 Threshold Art Gallery, Los Angeles, CA
 484 North Gallery Laguna Beach, CA
- 2013 Dubai International Financial Center, UAE
- 2009 Lebanese Artists Association, Verdun, Lebanon
 Solo Show, Gallery Surface libre, Jal el Dib, Lebanon
- 2008 Deir El Amar Lebanese Painters Exhibition
 IC School Hamra
- 2007 Café De Prague Hamra
 Cream Saifi Village
 Matignion Gallery, Horsh Tabet
 Drops Batroun (permanent)

- Cloud Nine Jemaizeh (permanent)
 Tribeca Monnot
- 2006 Art Lounge, Beirut, Lebanon
 MILK Jemaizeh (permanent)
 Gauche Caviar Jemaizeh (permanent)
 ESCWA Riad El Solh
 Tapas Jemaizeh (permanent)
 Zinc Achrafieh
 Blush Monot
 The Basement Jemaizeh
- 2005 Solo Gallery Show, Art Lounge, Beirut
 Zinc Achrafieh
 Tribeca Monot Café
- 2004 Paul Guiragossian Museum
 Art Academy for Artists and Painters, Beirut

BEKANNTE SAMMLER

- Jesse McCartney
- Kelly Clarkson
- Bozoma Saint John



Sally K

Alluring, flirtatious, vibrant, and demure the beautiful women of Sally K's paintings emerge through crowns of fauna and playful brushstrokes. Her style merges characteristics of abstract expressionism with realism and portrait painting to convey the complexity, as she describes, of the "sensuality, independence, and confidence you see in strong women."



Sally K attended college in Beirut, where she graduated with a BA in Fine Arts with distinction from the Lebanese American University of Beirut. In 2013, she moved back to the United States and settled in California.



The portraits of women in Sally K's work are intensely personal. "The women I paint are an extension of me, of what I feel, how I process my surroundings, my thoughts, my angers, my pleasures." She strives to be like the women in her work. "Sometimes tough and daring, sometimes shy and reserved, but always self-assured and determined; they represent what captivates me in other woman; the qualities I admire, and strengths that I strive to gain."

Sally K draws inspiration from photography, pop culture and fashion as well as artists ranging from Willem de Kooning and Jackson Pollock to Gustav Klimt. Her highly regarded paintings have been collected by notable celebrities such as Jesse McCartney and Kelly Clarkson. Her paintings have also been featured in group and solo shows in Beirut, Dubai, Italy, and Los Angeles.

EXHIBITIONS

- | | | | |
|------|---|------|--|
| 2021 | Affordable Art Fair New York, NY
Artspace Warehouse, Los Angeles, CA | | Cloud Nine Jemaizeh (permanent)
Tribeca Monnot |
| 2020 | LA Art Show, CA
Art Palm Springs, CA
Artspace Warehouse, Los Angeles, CA 2019
Affordable Art Fair, Hong Kong
Affordable Art Fair New York, NY | 2006 | Art Lounge, Beirut, Lebanon
MILK Jemaizeh (permanent)
Gauche Caviar Jemaizeh (permanent)
ESCWA Riad El Solh
Tapas Jemaizeh (permanent)
Zinc Achrafieh
Blush Monot
The Basement Jemaizeh |
| 2018 | Artspace Warehouse, Los Angeles, CA
Threshold Art Gallery, Los Angeles, CA
484 North Gallery Laguna Beach, CA | 2005 | Solo Gallery Show, Art Lounge, Beirut
Zinc Achrafieh
Tribeca Monot Café |
| 2013 | Dubai International Financial Center, UAE | 2004 | Paul Guiragossian Museum
Art Academy for Artists and Painters, Beirut |
| 2009 | Lebanese Artists Association, Verdun, Lebanon
Solo Show, Gallery Surface libre, Jal el Dib, Lebanon | | |
| 2008 | Deir El Amar Lebanese Painters Exhibition
IC School Hamra | | |
| 2007 | Café De Prague Hamra
Cream Saifi Village
Matignion Gallery, Horsh Tabet
Drops Batroun (permanent) | | |

NOTABLE COLLECTORS

- Jesse McCartney
 Kelly Clarkson
 Bozoma Saint John